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صفحه رئیس سازمان فرهنگی، اجتماعی ورزشی شهرداری صدرا خبر داد؛

نورپردازی و نصب المان های نوری در معابر صدرا

رئیس سازمان فرهنگی، اجتماعی ورزشی شهرداری صدرا از اجرای 
نورپردازی و نصب المان های نوری در معابر شهر صدرا خبر 

داد.
و  عمومی  روابط  اداره  از  نقل  به  طلوع  روزنامه  گزارش  به 
اطلاع رسانی شهرداری صدرا رضا انصاری گفت: عملیات جانمایی و 
نصب المان های نوری برای ایجاد جلوه زیبایی از شب در بلوارهای 

بوستان، شهید خادم صادق، پارسه و چهارراه فردوسی صدرا در حال 
اجرا می باشد.

رئیس سازمان فرهنگی، اجتماعی ورزشی شهرداری صدرا  اضافه 
کرد: به همین منظور تعداد ۴۰ الِمان نوری خورشیدی با اعتباری بالغ 
بر ۷ میلیارد و ۲۲۰ میلیون ریال خریداری و در راستای زیباسازی و 

نورپردازی در معابر سطح شهر صدرا در حال نصب می باشد.

همزمان با کنگره شهدای فارس انجام می شود؛

بهره برداری محور شمالی پروژه 
آیت الله حائری
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خبـر

استاندار فارس:

 چرخه گردشگری فارس با دو ابزار 
صنایع دستی و میراث فرهنگی توسعه می باید 

مدیرعامل شرکت شهرک های صنعتی فارس:

 تکمیل و توسعه متوازن زیرساخت های 
شهرک های صنعتی یک ضرورت است 

با همکاری شهرداری منطقه یازده شیراز رقم خورد؛

سیاست گذاری های  به  توجه  با  گفت:  شیراز  یازده  منطقه  شهردار 
و  فرهنگی  جامعه  و  آموزش  به  اهمیت  بر  مبنی  شهری  مدیریت 
خدمت رسانی  در  آموزان،  دانش  برای  آموزشی  محیط  آماده سازی 
چهار  ناحیه  در  مهر  ماه  در  مدارس  بازگشایی  برای  و  بوده  پیشگام 

شیراز اقدامات قابل توجهی را انجام داده است.
شهرداری  اطلاع رسانی  پایگاه  از  نقل  به  طلوع  روزنامه  گزارش  به 
شیراز، بهزاد پرنیان در دیدار با رئیس اداره آموزش وپرورش ناحیه ۴ 
شیراز اظهار کرد: این شهرداری با سیاست گذاری های مدیریت شهری 
آماده سازی  و  فرهنگی  جامعه  آموزش  به  اهمیت  و  توجه  بر  مبنی 
و  بوده  پیشگام  در خدمت رسانی  دانش آموزان  برای  آموزشی  محیط 
برای بازگشایی مدارس در ماه مهر اقدامات قابل توجهی را انجام داده 

است.
شهردار منطقه یازده شیراز اقدام های آماده سازی مدارس سطح منطقه 
را که تاکنون به سرانجام رسیده، برشمرد و گفت: ۱۱ مدرسه تاکنون 
در این منطقه به متراژ قابل توجهی تا حدود ۲۰ هزار مترمربع آسفالت 
شده که معاونت فنی عمرانی این منطقه با جدیت مسئله را پیگیری و 

به سرانجام رسانده است.
ماه  در  مدارس  بازگشایی  برای  را   ۱۱ منطقه  دیگر  خدمات  پرنیان 
مدارس،  آسفالت  بحث  بر  علاوه  منطقه  این  گفت:  و  برشمرد  مهر 
علائم و وسایل ایمنی راهنمایی و رانندگی را در خیابان های منتهی 
به مدارس نصب کرده و نقاشی خطوط عابر پیاده و نصب سرعت گیر 
جلوی درب مدارس برای ایمن سازی معابر و تردد دانش آموزان را 

نیز انجام داده است.
را  مدارس  برخی  صندلی  نصب  و  نظافت  شیراز   ۱۱ منطقه  شهردار 
جزو خدمات این منطقه برای برخی مدارس نیازمند برشمرد و گفت: 
سطل  و  صندلی  نصب  آب،  حمل  ماشین آلات  با  مدارس  شستشوی 
خدمات  معاونت  که  بوده  خدمات  ازجمله  مدارس  برخی  در  زباله 
شهری این منطقه به درخواست مدارس با نیازسنجی صورت گرفته به 

سرانجام رسانده است.
پرنیان گفت: فضای سبز مدارس نیز موردتوجه بوده و هرس درختان 
و جمع آوری ضایعات گیاهی نیز در برخی مدارس توسط واحد فضای 

سبز منطقه ۱۱ و امور شهر انجام شده است.
از  دیدار  این  در  نیز  شیراز   ۴ ناحیه  آموزش وپرورش  اداره  رئیس 
راستای  در   ۱۱ منطقه  شهردار  به ویژه  شیراز  شهرداری  زحمات 

ایمن سازی و آسفالت محوطه مدارس تشکر و قدردانی کرد.
شهربانو حاصلی با بیان اینکه در طی چندساله آخر تعامل و همکاری 
خوبی بین شهرداری شیراز شکل گرفته است، گفت: در راستای آغاز 
کار دوباره مدارس در کشور، توجه بیش ازپیش و افزایش رفاه دانش 

آموزان در دستور کار مدیریت شهری قرارگرفته است
و  ایمن سازی  گفت:  شیراز   ۴ ناحیه  آموزش وپرورش  اداره  رئیس 
رفع نواقص در اطراف مدارس و آسفالت محوطه مراکز آموزشی در 
اولویت شهرداری قرارگرفته است که بر این اساس تاکنون بیش از 
۲۰ هزار مترمربع آسفالت در مدارس ناحیه ۴ آموزش وپرورش توسط 

شهرداری منطقه ۱۱ انجام شده است.
وی از زحمات بهزاد پرنیان در راستای ارائه خدمت به مدارس سطح 
منطقه تقدیر کرد و گفت: احداث زمین چمن مصنوعی نیز در برخی 

مدارس در دستور مدیریت شهری قرارگرفته است.

مدیرکل امور مالیاتی استان فارس: 

افزایش شفافیت و عدالت مالیاتی 
با اجرای سامانه مودیان

سازمان  از  مقبول  گزارش  کسب  با  فارس  منطقه ای  برق  شرکت 
حسابرسی در سال ۱۴۰۲ توانسته شاخص های استراتژیک را به طور 
در  را  شفاف  و  مؤثر  هدفمند،  کرد  هزینه  و  داده  ارتقا  چشمگیری 

راستای قوانین به درستی محقق نماید.
به گزارش روزنامه طلوع به نقل از روابط عمومی شرکت برق منطقه ای 
فارس، یداله حقیقی در جلسه مجمع عمومی سالانه برق منطقه ای فارس 
سال  در  فنی  و  اجرایی  مالی،  فعالیت های  از  جامع  گزارشی  ارائه  با 
۱۴۰۲، اعلام کرد: علیرغم تمام محدودیت های مالی با برنامه ریزی های 
صورت گرفته در قالب نظام های جامع مدیریتی و همت همکاران در 
و  استراتژیک  شاخص های  ارتقاء  راستای  در  توانسته ایم  فارس  برق 

عملکرد همسو با بودجه ابلاغی، گام های موثری برداریم.

توانیر،  مدیره  هیئت  عضو  و  اقتصادی  امور  و  برنامه ریزی  معاون   
نیز گفت: کسب  فارس  منطقه ای  برق  از عملکرد شرکت  تقدیر  با 
گزارش مطلوب سازمان حسابرسی را نشانی از دقت و شفافیت این 

شرکت عنوان کرد.
ناترازی  برای رفع  تمام ظرفیت ها  از  استفاده  ابوالفضل اسدی گفت: 
است  ضروری  صنعت،  کلان  برنامه های  اجرای  و  برق  صنعت  در 
راستا  این  در  مهمی  نقش  فارس  منطقه ای  برق  شرکت  نیروهای  و 
دفتر  مدیرکل  معاون  خریدار  جلسه  این  در  داشت.همچنین  خواهند 
مجامع عمومی و نظارت مالی توانیر، بر اهمیت همسویی شرکت های 
از  و  تاکید   شرکتی  حاکمیت  دستورالعمل های  با  زیرمجموعه 

تلاش های انجام شده در این زمینه قدردانی کرد.

با حضور روسای اتاق های بازرگانی ۱۰ استان جنوب کشور، تفاهم 
اتاق های بازرگانی جنوب کشور امضا  نامه همکاری چند جانبه بین 

شد.
فارس  بازرگانی  اتاق  روابط  از  نقل  به  طلوع  روزنامه  گزارش  به 
نامه  تفاهم  راهبردی  و  منطقه ای  همکاری های  توسعه  منظور  به 
رویکرد  با  توسعه ای  و  اشتراکی  فناوری،  آموزشی،  همکاری های 
سرزمین  آمایش  طرح  براساس  گذار  سرمایه  ظرفیت های  بردن  بالا 
عصر دوشنبه ۲6 شهریورماه ۱۴۰3 مابین روسای اتاق های بندرعباس، 
زاهدان، بوشهر، اهواز، خرمشهر، آبادان، خرم آباد، کرمان، یاسوج و 

فارس منعقد شد.
تفاهم  این  فارس گفت:  بازرگانی  اتاق  رئیس  محمدصادق حمیدیان 
با  اتاق ها  دستاوردهای  و  تجربیات  اشتراک  جهت  در  می تواند  نامه 
نسل  اتاق  سوی  به  اتاق ها  پیشبرد  و  فنی  دانش  سطح  ارتقای  هدف 

چهارم نقش قابل توجهی ایفا نماید.
آموزشی  فعالیت های  جمله  از  زمینه هایی  در  همکاری  افزود:  وی 
ترویج  و  خصوصی  بخش  فعالیت  تقویت  تخصصی؛  کارشناسی  و 
اتاق ها؛  نفعان  ذی  نیازهای  به  پاسخگویی  برای  نوآورانه  راه حل های 
حوزه  توسعه  بین المللی،  و  داخلی  مشترک  رویدادهای  برگزاری 
رفع  برای  مشترک  راهکارهای  ایجاد  همچنین  و  گذاری  سرمایه 
مشکلات حوزه اقتصاد جنوب کشور از دیگر زمینه هایی است که در 

این تفاهم نامه دیده شده است.
اجتماعی  مسئولیت  حوزه  در  همکاری  اینکه  بر  تاکید  با  حمیدیان 
بخش خصوصی جنوب کشور از محورهای مورد تاکید اتاق ها در این 
تفاهم نامه است ابزار امیدواری کرد که امضای این تفاهم نامه سرآغاز 
فصل تازه ای از فعالیت های اتاق های بازرگانی و همکاری ها در بخش 

خصوصی کشور می باشد.
حوزه های  در  استان  هر  بالای  ظرفیت  به  توجه  با  کرد:  بیان  وی 
شرایط  می تواند  بازرگانی  اتاق   ۱۰ مابین  نامه  تفاهم  این  اقتصادی؛ 
منحصربه فردی را برای ذی نفعان اتاق و فعالیت صنعتگران و فعالان 
اقتصادی استان ها ایجاد کند و شاهد جهش مطلوبی در حوزه صادرات 

و واردات کشور باشیم.
پارلمان  عنوان  به  بازرگانی  اتاق های  رسالت  کرد:  اضافه  حمیدیان 
بخش خصوصی، ایجاد شرایط بهینه فعالیت بخش خصوصی و بهبود 
اتاق های  در  نامه  تفاهم  این  اجرای  که  است  کار  و  کسب  فضای 
جنوب کشور می تواند گام مؤثر و حرکت امیدبخشی در جهت ارائه 
خدمات متنوع و با کیفیت با ذی نفعان اتاق و در نهایت تقویت بخش 

اقتصاد کشور باشد.
نیز گفت:  بازرگانی کرمان  اتاق  رئیس  زاده  طبیب  مهدی  ادامه  در 
این تفاهم نامه در پانزده محور اصلی مطالعاتی، پژوهشی، آموزشی و 
عملیاتی طراحی و با شش محور اجرایی مشخص و به طور همزمان در 

۱۰ اتاق اجرا خواهد شد.
خورشید گزدرازی رئیس اتاق بازرگانی بوشهر هم با اشاره به اینکه 
امضای این تفاهم نامه جهت ارتقای سرمایه گذاری در اقتصاد دریا 
منطقه ای  همکاری های  از  جدید  تعریف  و  نگاه  بر ضرورت  محور؛ 

تاکید کرد.
محمد خاکی رئیس اتاق بازرگانی خرم آباد نیز گفت: انتقال تجربیات 
انتقال تجربیات می تواند آینده  اشتراکی در  اتاق ها و رویکرد  موفق 

بهتری را برای ذینفعان اتاق ها به همراه داشته باشد.
صادرات  توسعه  بر  هم  یاسوج  بازرگانی  اتاق  رئیس  قبادی  عبداله 
غیرنفتی از طریق ارتقای سطح همکاری و مشارکت ذی نفعان در هم 

افزایی اتاق های ده گانه جنوب کشور تاکید کرد.
 مصطفی موسوی رئیس اتاق بازرگانی خرمشهر نیز امضای این تفاهم 
نامه را دستاوردی در جهت رسیدن به اهداف جمعی اتاق های کشور 
دانست و ابراز امیدواری کرد که با اجرایی شدن این تفاهم نامه شاهد 

جذب و افزایش سرمایه گذاری در کشور باشیم.
به  اشاره  با  هم  آبادان  بازرگانی  اتاق  رئیس  شاپور  علی  سیامک 
حاضر  عصر  در  ارتباطات  و  اطلاعات  تبادل  و  توسعه  ظرفیت های 
توسعه  عصر  در  اتاق ها  میان  همکاری  نامه  تفاهم  امضای  گفت: 
تکنولوژی بر هم افزایی و فعالیت جمعی برای ارتقای سطح دانش فنی 

اتاق ها در جهت ارائه خدمت به ذی نفعان مؤثر خواهد بود.
به  اشاره  با  هم  زاهدان  بازرگانی  اتاق  رئیس  ریگی  عبدالحکیم 
پتانسیل های بالا و بکر فعالیت های اقتصادی اعم از تولیدی و خدماتی 
استان های جنوبی کشور بر ضرورت طراحی نقشه راه مبتنی بر تفاهم 
نامه حاضر تاکید کرد و گفت: سواحل شمالی خلیج فارس و دریای 
از صادرات  بازتعریفی  می تواند  مکران  عظیم  ویژه ظرفیت  به  عمان 

دانش محور و ارتقای سرمایه گذاری های مولد را در پی داشته باشد.
تشکیل  تا  کشور  جنوب  اتاق های  مشترک  دبیرخانه  گردید  مقرر   
دبیرخانه دائم در اتاق بازرگانی کرمان مستقر و فعالیت های خود را 
آغاز نماید. این تفاهم نامه بعد از امضا به در تمام اتاق ها قابلیت اجرا 

خواهد داشت.


